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Mjøsvågen Landhandleri AS - søknad om utviding av skjenkeareal på uteservering  
 

Vedlegg: 
Vedlegg 1 - Søknad om endring av område for uteservering Mjøsvågen Landhandleri AS 
Vedlegg 2 - Skisse av serveringsområde 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:  «Søknad om utviding av skjenke- og serveringsareal til 70 kvm  
ved Mjøsvågen Landhandleri AS vert innvilga slik det går fram av vedlagt skisse over uteområdet. 
Talet på godkjende sitjeplassar vert etter utvidinga auka til 60. Tidlegare fastsette vilkår for løyvet 
gjeld som før. Utvidinga av skjenkearealet gjeld frå 29. mai d.å.» 
 

Formannskapet - 034/20 
 

FS - behandling: 
Avrøysting: 
Samrøystes vedteke. 
 
 

FS - vedtak: 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:  «Søknad om utviding av skjenke- og serveringsareal til 70 kvm  
ved Mjøsvågen Landhandleri AS vert innvilga slik det går fram av vedlagt skisse over uteområdet. 
Talet på godkjende sitjeplassar vert etter utvidinga auka til 60. Tidlegare fastsette vilkår for løyvet 
gjeld som før. Utvidinga av skjenkearealet gjeld frå 29. mai d.å.» 
 
 

Saksopplysningar: 
Saksopplysningar:  
 
Bakgrunn 
Mjøsvågen fekk med vedtak i heradsstyret 19.06. 2019 innvilga skjenkeløyve for alkohol med under 
22% alkoholinnhald for uteserveringsområde ved butikken. Skjenketid er måndag – laurdag frå kl. 
12.00 – kl. 20.00 og søndag frå kl. 13.00 – kl. 18.00. 
 
I brev av 10.03. 2020 søkjer dei no om å få utvida serverings- og skjenkearealet frå 44 kvm til 70 kvm 
og med auke i talet på sitjeplassar frå 30 til 60. Skisse over omsøkt utviding ligg ved. Uteområdet er 
skjerma frå inngangen til butikken, og det er etter gjeldande løyve ikkje høve til å ta med 
alkoholhaldig drikke frå butikken til uteserveringa.  
 
Søkjar viser til at erfaringa frå sommaren 2019 viser at det er behov for større serveringsareal, då 
utearealet er godt besøkt også av gjestar som ikkje kjøper alkohol. Det er ikkje lagt opp til å ha færre 



 

 

bord/plassar utanom skjenkearealet. Det vert ikkje søkt om utvida opningstider. 
 
Søknaden er send politiet og sosialtenesta til uttale. NAV sosial har ikkje merknader til søknaden. 
 
 
Vurdering 
Søkjar viser til positive erfaringar med dette tilbodet til bygda og tilreisande. Grunna godt besøk 
treng dei fleire sitjeplassar på skjenkearealet, og søkjer difor om utviding av arealet før komande 
sesong.  Utvidinga vert lagt bort frå vegen og butikkinngangen, og dei som skal butikken vil difor ikkje 
merka dette. 
 
Rådmannen ser det som positivt at tilbodet er godt motteke og at det er behov for utvida areal. Ei 
mindre utviding av skjenkearelet og fleire sitjeplassar inneber ikkje ei vesentleg endring i drifta på 
staden. Utvidinga kan derimot sikra at dei har plass til gjestane som ynskjer å nyta litt mat og drikke 
på fine dagar. 
 
Rådmannen vil difor tilrå at søknaden vert innvilga. 
 
 
Folkehelse           -           fleire plassar kan gi rom for større omsetnad av alkohol lokalt 
Miljø                    -          ingen vesentleg endring i .h. til dagens situasjon 
Økonomi          -          større areal kan gje omsetningsauke 
 
 
Konklusjon 
Saka vert lagt fram for formannskapet til handsaming og tilråding til heradsstyret. 
 
 
 
 


